



PUBLIC NOTICE TIPPING FEES AT LANDFILL SITE

At its Special Council Meeting on April 16, 2025, the Township of McGarry Council authorized the introduction of tipping fees. The tipping fees at the landfill site **will start on July 1, 2025.**

Description	Applicable Fee Per Cubic Yard	
	Resident	Non-Resident
Per bag	\$4.00 or 3 bags for \$10.00	\$6.00 or 3 for \$15.00
Flat Rate	\$5.00	\$7.00
Sorted Residential/Commercial Waste, Sorted Construction/Demolition Waste Non-Hazardous Materials	\$15.00	\$20.00
Unsorted Residential/Commercial Waste, Unsorted Construction Demolition Waste and Inorganic Earth like Material	\$30.00	\$40.00
Yard Waste – Including clean wood, brush, yard and plant materials	\$5.00	\$10.00
Contaminated Waste	\$40.00	\$60.00
Ozone Depleting or Freon Containing	\$40.00	\$60.00
Tires with rim for commercial vehicles	\$40.00	\$60.00
Tires with rim for industrial vehicles	\$75.00	\$100.00
Tires with rim passenger vehicle	\$15.00/each	\$25.00/each
Tires no rim	Free	Free

Contractors

½ Ton Trailer	\$100.00 / per load
Tandem	\$200.00 / per load
Tri-Axel	\$300.00 / per load

Upon accessing the landfill site, it will be mandatory to stop and see the Tipping Attendant. The Landfill Attendant will provide you with a receipt and advise you on the appropriate location to dispose of your refuse.

Residential property proprietors will be allowed to obtain two vouchers per property per calendar year. Municipal staff must be presented with proof of property ownership to obtain your voucher. For example, a recent tax statement that includes your name and address will suffice.

Owners of multi-residential properties may authorize an individual, such as a tenant, to retrieve the voucher. Authorization letters must be submitted to the Department of Development Services; confirmation between staff and the proprietor will be conducted prior to the issuance of a voucher.





AVIS PUBLIC FRAIS DE DÉCHARGE AU DÉPOTOIR MUNICIPAL

Lors de sa réunion spéciale du 16 avril 2025, le Conseil du Canton de McGarry a autorisé l'introduction des frais de décharge. Les frais de décharge au dépotoir municipal **débuteront le 1er juillet 2025.**

Frais de décharge

Description	Frais applicables Par mètre cube	
	Résident	Non-Résident
Par sac	\$4.00 ou 3 sacs pour \$10.00	\$6.00 ou 3 sacs pour \$15.00
Tarif forfaitaire	\$5.00	\$7.00
Déchets résidentiels/commerciaux triés Déchets de construction/démolition triés Matériaux non dangereux	\$15.00	\$20.00
Déchets résidentiels/commerciaux non triés Déchets de démolition non triés et Matière inorganique semblable à la terre	\$30.00	\$40.00
Déchets de chantier – y compris le bois propre, les broussailles, les matériaux de jardin et les matières végétales	\$5.00	\$10.00
Déchets contaminés	\$40.00	\$60.00
Déchets qui appauvrissent de la couche d'ozone ou contenant du fréon	\$40.00	\$60.00
Pneus avec jante pour véhicules utilitaires	\$40.00	\$60.00
Pneus avec jante pour véhicules industriels	\$75.00	\$100.00
Pneus avec jante pour véhicule de tourisme	\$15.00/each	\$25.00/each
Pneus sans jante	Gratuit	Gratuit

Contracteurs

1/2 tonne de remorque	\$100.00 / par chargement
Tandem	\$200.00 / par chargement
Tri-Axel	\$300.00 / par chargement

Une fois sur le site d'enfouissement, il sera obligatoire de s'arrêter et de voir le préposé. Le préposé au site d'enfouissement vous remettra un reçu et vous indiquera l'endroit approprié pour disposer de vos déchets.

Les propriétaires de logements seront autorisés à obtenir deux bons par propriété et par année civile. Les utilisateurs doivent présenter une preuve de résidence pour obtenir leur bon. Par exemple, il suffira d'avoir une déclaration de revenus récente comportant votre nom et votre adresse.

Les propriétaires d'immeubles multi-résidentiels pourront autoriser une personne autre, comme un de leur locataire, à venir chercher le bon. Les lettres d'autorisation doivent être soumises au Ministère des Services de Développement; la confirmation entre le personnel et le propriétaire aura lieu avant l'émission du bon.



GESTION DES DÉCHETS

Dépotoir Municipal